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Protokoll fra styremøte i Indre Østfold Idrettsråd 

 

Møtenummer: 2, 2024-25 

Dato:   07.10.2024     

Sted:   Idrettskontoret, Trøgstad  

 

Til stede:  Per Arne Byhrø, Tone Åserud Reime, Anders Kolberg, Eirik 

Romstad, Ida Madsen Moe, Knut Skjønberg. 

Forfall:  Tonje Langehaug Svenneby. 

Referent: Kari Botten Paulshus.  

 

 

Sakliste 

 

Vedtakssaker:  

17. Godkjenning av innkalling. 

18. Godkjenning av habilitet. 

19. Godkjenning av protokoll 1, 2024-25.  

20. Presentasjon av Idrettsrådet, medlemmer og formål. 

21. Fordeling av ekstramidler; 1.619.479 kr. 

22. LAM, innkomne søknader pkt.2. 

23. Anleggssituasjon, tall fra Telemarkforskning. 

24. Anleggsprioritering, spillemidler. Se vedlegg. 

25. Undergrupper, hvordan skal det jobbes? 

26. Nasjonal Skytehall (Multisporthallen). Nytt konsept, uttalelse til kommunen. 

27. Innfyll KG, uttalelse til kommunen. 

 

Orienteringssaker: 

28. Hovin skole. 

29. Status stipend. 

30. Endring, fordeling av sesongleie. 

31. Grusbanen Mysen. 

32. Evt. 

 

 

  

 

Vedtakssaker 

17. Godkjenning av innkalling. 

Enstemmig vedtatt 

 

18. Godkjenning av habilitet. 

Enstemmig vedtatt. 



2 
 

19. Godkjenning av protokoll 1, 2024-25.  

Enstemmig vedtatt. 

 

20. Presentasjon av Idrettsrådet, medlemmer og formål. 

Alle presenterte seg rundt bordet og Idrettsrådets formål ble gått igjennom; 

 

Indre Østfold Idrettsråd (IØIR) skal jobbe for best mulige forhold for idretten innen 

idrettsrådets grenser, i henhold til NIFs lovverk.  

 

 

• IØIR skal være en arena for samarbeid mellom lagene, mellom lagene og Indre 

Østfold kommune (IØK) og mellom lagene og idrettskretsen. 

• Idrettsrådet er politisk nøytralt, og jobber ikke for personlig- eller økonomiske 

interesser. 

• Alle medlemmer av Idrettsrådet jobber for klubber i hele kommunen, uavhengig 

av geografisk tilknytning.  

• Alle medlemmer har taushetsplikt, og diskusjoner foregår i ordnede former. Ved 

avstemming har styreleder 2 stemmer, det praktiseres ikke fullmakt fra ikke-

tilstedeværende medlemmer. 

• IØIR skal være en demokratisk arena der alle skal ha mulighet til å bli hørt, sett 

og kunne komme med innspill. IØIR skal være ambisiøs i sine mål, uavhengig om 

det gjelder bredde- eller toppidrett. 

• 8 medlemmer, inkl ungdomsrepresentant og vara. 

Leder:   Per Arne Byhrø 

Nestleder:   Eirik Romstad 

Medlem:   Tone Åserud Reime 

Medlem:   Tonje Langehaug Svenneby 

Medlem:   Ida Madsen Moe 

Medlem:   Anders Kolberg 

Ung.rep:   Åpen 

Vara:    Knut Are Skjønberg 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

21. Fordeling av ekstramidler; 1.619.479 kr. 

Kari fremla liste over fordeling av inkluderingsmidler høst 2024.  

Det ble besluttet å gi Fil Bamse midler, tiltros for manglende samordnet rapportering for 

2023. 

Kari legger dette inn i NIF system, slik at utbetalingen kommer i løpet av oktober. 

Det oppfordres klubber å innrapportere hva midlene brukes til, og hvor stort behovet for 

midlene er.  

Det er viktig å poengtere ovenfor klubber, at det ikke er gitt at disse tildelingene 

videreføres til 2025.  

Se vedlegg for fordeling. 

Enstemmig vedtatt. 

 

22. LAM, innkomne søknader. 

Det er kommet inn søknader for 94.000,- på pkt 2.  

 

Alle disse er godkjente; 

▪ Trøgstad RG, nystartet klubb. 10.000,-  Foreslått 10.000,- 

▪ Askim IF TaeKwonDo. Utstyr, 19.165,-  Foreslått 9.000,- 

▪ Smaalenene Padel. Ballmaskin, 42.149,-  Foreslått 10.000,- 

▪ TrøBå Fotball. Sluser, 143.625,-  Foreslått 10.000,- 

▪ Mysen IF Fotball. Utstyr, 28.000  Foreslått 10.000,- 

▪ NMK Trøgstad. Crosser, 28.700,-  Foreslått 10.000,- 

▪ Tomter RK. Utstyr, 50.875,-  Foreslått 10.000,- 
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▪ Korsgård IL. Utstyr, 12.640,-   Foreslått 5.000,- 

▪ Trøgstad Turn. Utstyr, 36.000,-   Foreslått 10.000,- 

▪ Askim IF Idrettsskolen. Utstyr, 22.800,-  Foreslått 10.000,- 

 

Per Arne sender Kari skjema for fordeling av midler pkt 1 og 3. 

Nytt av året er at NIF krever bedre dokumentasjon på fordeling. Kari lager utkast på 

dette, og oversender Per Arne. 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

23. Anleggssituasjon, tall fra Telemarkforskning. 

Utsettes til styremøte 3. Kari oversender uansett presentasjonen som er laget. 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

24. Anleggsprioritering, spillemidler.  

Gjennomgang av anleggsprioriteringsliste for spillemidler. 

Se vedlegg for vedtatt prioriteringsrekkefølge. 

Enstemmig vedtatt. 

 

25.Undergrupper, hvordan skal det jobbes? 

 

Per Arne:   Økonomi, anlegg. 

Eirik:    Politikk. 

Tone:    Politikk. 

Tonje:    Kommunikasjon. 

Ida:    Arrangement, hederstegn. 

Anders:   Inkludering og integrering. 

 

Kari deltar i alle undergrupper. 

Alle gruppeledere står fritt til å innhente medlemmer til sin gruppe. Dette trenger ikke 

være styremedlemmer, og man kan bytte ut medlemmer etter hvilke 

prosjekter/problemstillinger man jobber med. 

 

En utfordring som ble tatt opp er åpne haller mellom jul og nyttår, påskeuken og juli. 

Hva skal til for å holde hallene åpne i disse periodene? Det kan virke som det er ulik 

praksis i de forskjellige hallene. 

Kari ber Eiendom v/ Ingun Fjellstad om retningslinjer, med oppfordring om at det ønskes 

flere møteplasser for barn og ungdom.  

Enstemmig vedtatt. 

 

26. Nasjonal Skytehall (Multisporthallen). Nytt konsept. 

Per Arne og Kari har hatt et informasjonsmøte med styreleder og daglig leder av 

prosjektet Nasjonal Skytehall. Med på møte var også Runar Sørensen, etter ønske fra 

oss. 

Det ble lagt frem et helt nytt konsept, anlegget har byttet lokasjon og er skalert ned. 

Dette vil nå bare inneholde lokaler relatert til skytesport. 

Bak prosjektet står Indre Østfold sportsskyttere, som er en av våre medlemsklubber. 

Vår oppfatning er at anlegget nå stiller mer på lik linje som andre anlegg i kommunen, 

men de ønsker dog å bli et nasjonalt anlegg for skyttersport. 

Det er fra klubbens side et ønske om at Idrettsrådet gir sin anbefaling til anlegget 

ovenfor kommunen. 

Eirik og Kari lager utkast til dette. 

Enstemmig vedtatt. 
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27. Innfyll KG, uttalelse til kommunen. 

Kommunen har bedt om en uttalelse om innfyll i kunstgressbaner (KG), innen 9 oktober. 

Det planlegges oppgradering av 3 (evt 4) KG baner i løpet av de neste 3 årene. 

Utfordringen med innfyll er at gummigranulat ikke prioriteres i spillemiddelsammenheng 

fra 2023. 

Kommunen har allerede sendt en oversikt over kostnader knyttet til ulike type innfyll og 

løsninger. 

Pr. d.d. er fortsatt gummigranulat det beste innfyllet, om man ser på spillkvalitet, 

holdbarhet og økonomi. Kommunens utregning viser at gummigranulat er billigere enn 

enkelte andre løsninger, selv uten tilskudd av spillemidler.  

 

De såkalte miljøbanene (innfyll av kork, kokos, olivenstein) er ikke å foretrekke. At disse 

kalles miljøbaner bunner i at innfyllet er organisk. Disse banene gir ikke gode nok 

spillegenskaper, og det er aldri testet hva innfyllet faktisk består av, her har 

Miljødirektoratet godkjent noe de egentlig ikke vet hva er. 

 

Kari viste resultatet av korkinnfyll fra Trøgstad Stadion, hentet 4 oktober. Øverst på 

bildet ligger innfyllet slik det opprinnelig legges i banen. Nederst ligger hvordan korken 

ser ut etter å ha ligget en stund. Korken blir til jord. 

 

 
 

Det er i tillegg rapportert at jorden omdannes til gjørme og tetter drenering. 

 

Det finnes alternativer på markedet som inneholder mindre plast enn gummigranulat, 

men disse er fortsatt ikke godkjente av KUD som spillemiddel berettiget. Eksempel på 

dette er Bioflex og Bioflex Eco fra Unisport. Denne løsningen er noe dyrere enn 

gummigranulat. 

 

Konklusjonen er at man fortsatt ønsker gummigranulat som innfyll. En løsning kan være 

at dette innfyllet kan byttes ut, når det kommer likeverdige produkter uten plast på 

markedet.  

Tone og Eirik skriver en uttalelse til kommunen, med utgangspunkt i skrivet Kari allerede 

har laget. Dette er tidligere sendt ut til alle styremedlemmer.  

Enstemmig vedtatt. 
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Orienteringssaker 

 

28. Hovin skole. 

Vi leverte inn en høring på reguleringsplanen til Hovin skole i Spydeberg. 

Det er ønskelig at det bygges flerbrukshall i forbindelse med ny skole. 

Foreløpig er dette ikke lagt inn i budsjett (som har sprukket med 50% allerede). Eirik 

mener uansett at ikke toget har gått helt ennå. Kari følger opp denne saken. 

 

29. Status stipend 

Det er foreløpig delt ut 18 utstyrsstipend fra BUfDir midlene, totalt 55.217 kr. 

Gjenstående av 2024 midlene er 207.700 kr. 

 

30. Endring, fordeling av sesongleie. 

Det vil komme en prøveordning i 2025, hvor klubbene blir innkalt til et felles møte for 

hver hall. På disse møtene vil klubbene selv kunne diskuteres seg frem til hallfordeling. 

Kommunen og Kari vil være til stede på alle møter. 

Idrettsrådet ser på kriterier og oversender evt forslag til endring til kommunen.  

 

31. Grusbanen i Mysen. 

Det er ønskelig fra Mysen IF og Stiftelsen Mysen Idrettspark at dette ikke snakkes om 

offentlig ennå. 

Stiftelsen ser på muligheter av å lage en type aktivitetspark rundt den planlagte KG 

banen i Mysen.  

Her har FIL Bamse tidligere ytret ønske om et friidrettsanlegg, men klubben ligger i 

brakk og det forventes ikke at kommunen bygger dette anlegget. 

Det vil uansett bli mulighet til løpebaner rundt, men i en litt enklere form en hva et 

friidrettsanlegg krever.  

 

32. Evt. 

Tartandekke Spydeberg Stadion. 

Ihht Tormod Antonsen, Spydeberg IL’s brev til kommunen har man fått spillemidler for 

løpebanene. Da kommunen ikke har overholdt betingelsene på løpebanen, menes det nå 

at kommunen må enten tilrettelegge for ordentlig aktivitet eller pålegges å betale 

tilbake. Idrettsrådet er litt «silent partner» i saken, til det er ønskelig fra Spydebergs 

side at vi deltar.  

 

Nedleggelse av Idrettslinjen ved Askim VGS. 

Det skrives i Smaalenene at idrettslinjen står i fare for å bli lagt ned. Vi har ikke hørt noe 

om dette, men følger saken. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Trøgstad 08.10.2024 

Kari Botten Paulshus, referent. 


